



PERBADANAN HARTA INTELEK MALAYSIA

<http://www.myipo.gov.my>

Bilangan Turutan

Calon – calon yang tidak mengisi maklumat dengan terang dalam semua ruang di tiap-tiap halaman borang ini mungkin tidak akan dipertimbangkan	Sila lekatkan gambar terbaru (tidak dikembalikan) berukuran pasport di ruangan ini.
<p>SILA BACA KETERANGAN BERIKUT SEBELUM MENGENSI BORANG</p> <ol style="list-style-type: none">1. Satu salinan borang ini sahaja yang dikehendaki dikemukakan kepada MyIPO.2. Permohonan lebih dari satu jawatan hendaklah dibuat dalam borang yang berasingan bagi tiap-tiap jawatan.3. MyIPO tidak akan membiayai segala perbelanjaan yang berhubung dengan permohonan dan temuduga.4. Pemohon yang memiliki syarat yang dikehendaki sahaja akan dipertimbangkan.5. Tuliskan TIADA pada ruang yang tidak berkenaan.6. Pemohon yang dipilih untuk ditemuduga akan diberitahu kemudian dan dikehendaki membawa sijil asal apabila menghadiri temuduga.7. Sila kembalikan borang yang telah lengkap diisi kepada Perbadanan Harta Intelek Malaysia (MyIPO), (u.p.: Bahagian Sumber Manusia)	

JAWATAN & GRED YANG DIMOHON/ PENEMPATAN

--

NAMA PENUH : (dengan huruf besar)	
NAMA LAIN (JIKA ADA) :	
ALAMAT TETAP:	
ALAMAT SURAT MENYURAT :	
E-MEL :	
NO. K.P. (baru) :	UMUR PADA TARIKH IKLAN DITUTUP :
NO. TEL. RUMAH :	NO. TEL. BIMBIT :
TARIKH LAHIR :	TEMPAT LAHIR :
JANTINA*: LELAKI / PEREMPUAN	KETURUNAN :
TARAF PERKAHWINAN* : BELUM KAHWIN/ BERKAHWIN	
KEWARGANEGARAAN* : WARGANEGARA/ BUKAN WARGANEGARA	

Nota: * Potong yang mana tidak berkenaan

PERSEKOLAHAN (sila sertakan salinan sijil)			
Nama Sekolah	Tahun		Darjah/ Tingkatan tertinggi Tahun yang terakhir
	Masuk	Keluar	

KEPUTUSAN PEPERIKSAAN SEKOLAH (sila sertakan salinan sijil)					
LCE/ SRP/ PMR*		OSC/ MCE/ SPM/ SPVM/ SPM(V)*		HSC/ STP/ STPM*	
Tahun : Gred/ Pangkat : Angka giliran :		Tahun : Gred/ Pangkat : Angka giliran :		Tahun : Gred/ Pangkat : Angka giliran :	
Mata Pelajaran	Gred	Mata Pelajaran	Gred	Mata Pelajaran	Gred
Bahasa Malaysia		Bahasa Malaysia (dengan Lisan)		Pengajian AM	
Bahasa Inggeris		Bahasa Inggeris		Bahasa Malaysia	
Matematik		Matematik		Bahasa Inggeris	
Sains		Sains		Ekonomi	
Geografi		Geografi		Geografi	
Sejarah		Sejarah		Sejarah	
P. Agama Islam		P. Agama Islam		P. Agama Islam	
Lukisan		Lukisan		Matematik	
Sains Rumahtangga		Rampaian Sains		Biologi	
Sains Paduan		Fizik		Fizik	
P. Perdagangan		Kimia		Kimia	
Sains Pertanian		Biologi		Biologi/ Kajiayhat	
Kemahiran hidup		Matematik Tambahan		Matematik Tambahan	
		Kesusasteraan Melayu		Kesusasteraan Melayu	

Kelulusan Pengajian Tinggi (Sertakan salinan Sijil/ Diploma dan transkrip keputusan peperiksaan)	
Nama Kolej/ Politeknik/ Universiti :	
Sijil/ Diploma:	
Pengkhususan :	
Kelas/ CGPA tahun akhir diperolehi :	Tahun diperolehi:

Kelulusan Pengajian Tinggi (Sertakan salinan Ijazah/ Sarjana dan transkrip keputusan peperiksaan)	
Nama Kolej/ Universiti :	
Ijazah Pertama/ Sarjana :	
Pengkhususan :	
Kelas/ CGPA tahun akhir diperolehi :	Tahun diperolehi:

* Potong yang mana tidak berkenaan

Pengalaman Bekerja*				
Jawatan	Majikan	Gaji Pokok	Tempoh Bekerja	
			Dari	Hingga
Kegiatan-kegiatan di Sekolah/ Kolej/ Universiti dan di luar Sekolah/ Kolej/ Universiti*				

*Sila gunakan lampiran jika ruangan tidak mencukupi

KEMAHIRAN BAHASA			
PENGETAHUAN BAHASA	BERTUTUR	MEMBACA	MENULIS
Bahasa Malaysia			
Bahasa Inggeris			
Lain-lain			

DIISI UNTUK JAWATAN YANG BERKENAAN SAHAJA
LESEN MEMANDU : KELAS TARIKH DIPEROLEHI TARIKH TAMAT

KECACATAN (Jika ada)
Sila nyatakan kecacatan (Jika ada) :

PEMEGANG BIASISWA/ PINJAMAN (sila tandakan ✓)	Penaja Biasiswa/ Pinjaman*:
Masih Terikat <input type="checkbox"/>	Tidak Terikat <input type="checkbox"/>

BAGI JAWATAN PROFESIONAL YANG MEMERLUKAN PENDAFTARAN BADAN/ LEMBAGA BERKENAAN (sila sertakan salinan pendaftaran terkini)		
NAMA BADAN/ LEMBAGA	TARIKH MENJADI AHLI	NO. SIJIL PENDAFTARAN

Adakah anda mempunyai pertalian persaudaraan atau kenalan dengan kakitangan Perbadanan ini?
YA <input type="checkbox"/> TIDAK <input type="checkbox"/>
Jika YA, sila nyatakan nama dan hubungan: _____

RUJUKAN PERIBADI (Kakitangan Perbadanan ini dan ahli keluarga tidak boleh dijadikan sebagai rujukan)	
Nama :	Nama :
Alamat :	Alamat :
Pekerjaan :	Pekerjaan :
No.Tel :	No.Tel :
Tempoh Kenal :	Tempoh Kenal :

PERAKUAN PEMOHON	
<p>Saya sesungguhnya mengaku bahawa semua keterangan yang telah saya berikan dalam borang permohonan ini adalah benar dan betul menurut pengetahuan saya. Saya memahami bahawa sekiranya ada di antara maklumat-maklumat itu di dapati palsu, maka permohonan saya akan terbatal dan sekiranya saya telah diberi tawaran maka perkhidmatan saya akan ditamatkan serta merta.</p> <p>Saya juga mengaku bahawa saya tidak pernah terlibat/ disabitkan :</p> <ul style="list-style-type: none">i) Atas tuduhan jenayah, pengisytiharan bankrap atau dihukum oleh mana-mana Mahkamah;ii) Sebagai penagih dadah/ bekas penagih dadah.	
Tarikh :	Tandatangan Pemohon :